
 

verslag van de dorpsraad 21 november 2022 om 20.00 uur in de 

Pannewinning. 

Aanwezig: Inge Plessers, Karine Windmolders, Peter Orens, Jeroen Myny, Louis Hauquier, Carlos Ceulemans, Jo 

Martens, Jim Broux , Gijs Dayers, , Roger Philtjens, Ruben Mangelschots, Marleen Hoydonckx, Jan Castro 

Verontschuldigd: Debby Braekers,  Daisy Verdonck, Annette Palmers, Heidi Lens (nieuw lid) 

1 Vorige verslag wordt goedgekeurd 

2 Ontslag van Marie-Paule wordt aanvaard. We danken Marie-Paule  voor haar 

jarenlange inzet!   

3 WEBSITE en FB pagina Bolderberg 

pagina moet blijven bestaan; BHV blijft ondersteunen op voorwaarde dat ze zelf 

geen input/arbeid er aan moeten verrichten. Ze blijven sponsoren. 

Geen reactie op vacature webmaster. Karine vraagt haar dochter voor 1 dag/md 

onderhoud, samen met DB op drukke momenten in begin van t jaar. 

Françis wil opleiding geven, maar stopt zelf. (we danken hem uiteraard voor zijn 

support en jarenlange inzet voor de website) 

Site moet informatief blijven, geen nieuws, wél evenementen 

4 WERKGROEPEN: 

huidige groepen worden opgeheven wegens kunstmatig in stand gehouden; 

nieuwe werkgroep oprichten indien nodig; geen versnippering van grote team 

indien niet nodig. 

5 SCHOOL: 

Budget problemen voor de bouw van de nieuwe school, wegens stijgende 

grondstof/energie prijzen.  

6 BOVY: 

er is een VISIEnota opgesteld die volgende week op het schepencollege wordt 

voorgesteld en vermoedelijk ook goedgekeurd. Bevat ideeën voor natuurbeheer 

en de gebouwen. 

Wordt beschouwd als BINDEND ruim beeld over Bovy om toe te passen van zodra 

nieuwe budgetten beschikbaar zijn in volgende legistlatuur. 

WIJERSbudget 360K wordt momenteel uitgevoerd (toegangspoort/conflictzone 

voetgangers auto’s fietser op parking Bovy aanpakken/zwarte poort St.-Jobstraat 

verplaatsen en ingang zwakke weggebruikers voorzien/…) 

Opmerking: PARKING uitbreiden met parking school/witte zaal; signalisatie aan 

bovy aanbrengen om parkeren Roerdompenlaan/Vossenlaan te beperken 

 

 



7 PLEINTJE Roerdompenlaan ;  vraag jeugddienst wat de mening is voor 

basketpleintje 

Wensen dorpsraad zijn: 

Sportveldje voor jeugd moet blijven, maar liefst iets aantrekkelijker EN 

ontmoetingsplaats buren mét petanquevelden, bankje, stroomvoorziening die 

kan gebruikt worden mits toelating van de gemeente. 

Wenselijk extra ‘vergroening’ achteraan het plein om ecologische redenen maar 

ook om het beeld op het plein te verbeteren (kleine achterbouw verhullen) en om 

eventuele overlast te beperken. 

8 BOUWPROJECTEN Bolderberg: 

 -  verkaveling domein LHOTEL afgekeurd; mogelijks nieuwe plannen met aantal 

woningen langs de straat; momenteel niet meer  info.  

9 OPENBARE WERKEN: 

* project Vredestraat-Irislaan oversteekplaats; uitvoering in 2023 

* functie wijzigingen op de dienst mobiliteit → brengt onduidelijkheid met zich 

mee qua planning en agenda van uitvoering.     

10 OPEN DORPSRAAD/INFO_AVOND 5 dec 19.30u Witte Zaal 

realiseren met sprekers met info over Bolderberg 

AGENDA: 

* voorstel nieuwe dorpsraadbestuur 

* voorstelling nieuwe wijkagent Jan Castro 

* status mobiliteit Bolderberg   Gijs;   

* status Bovy: Jeroen vraagt 

* status Velodroom   Ruben vraagt (niet weerhouden door gemeente) 

* briefje en brievenbus voor opmerkingen/vragen vanuit publiek. 

11 VERKIEZINGEN 

Alle partijen apart uitnodigen met onze Bolderbergse wensen/vragen 

huiswerk voor onze dorpsraadleden: ieder lid bezorgt voorzitter 1 of meer punten 

om te bundelen. 

Jeroen zorgt voor PARTIJprogramma’s van de vorige verkiezingen 

12 FORELLENVIJVER: 

vijvers worden opgevuld door gemeente 

kantine en schuur worden afgebroken 

bij voorkeur overgenomen door groene afdeling: Limburgs Landschap of 

dergelijke 

verkoop per opbod als alles in orde is, met voorwaarden 

13 APL-Resinal 

de vernieuwde APL installatie laat hogere filtratie toe dan wettelijk opgelegd. 

 Ook enkel bij verbranding van OUDE asfalten. 

Onder raadsleden nauwelijks hinder ervaren laatste jaar.. 

Naast asfaltfabriek ook mogelijk last van zinkfabriek Resinal. 

14 VARIA 

- herbestemming kerken; Isabel Tielemans; loopt over kerkfabriek 

- DeSlogen : volgens Karine tijdens de start en einde school gevaarlijk verkeer. 



Evenals op zaterdagmorgen voor de scouts wordt er daar geracet. 

- oversteek Terlaemenlaan: slecht zichtbare middenberm. Advies om FLUO 

stickers te kleven op de buizen. Marleen adviseert een melding te maken via 

meldpunt. Als ieder raadslid dit wilt doen…. 

https://meldpuntwegen.be/meldpuntwegen/index.html 

 - Dak van de sporthal: indien lekkages of defecte worden die hersteld. Een nieuw 

dak is niet voorzien in de begroting;   

- VELODROOM: 

   opening 2023; huurgelden blijven behouden voor clubs HZ (verschil bijgepast 

door gemeente zolang als sportvereniging bestaat) 

- BOVY Hendrik & Rozemarijn: 

  Louis zal deze opnieuw herstellen; kosten worden betaald door ofwel BHV ofwel 

Dorpsraad 

  schatting paar honderd euro (Jeroen hoort bij BHV) 

- vlaggenpalen rond punt: middenste weghalen voor plaatsing kerstboom BHV op 

5 dec 

- we waren blij dat Marleen ons vergezelde en gemeentelijke info deelde. Steeds 

welkom. 

15 einde vergadering 22u20  

16 open dorpsraad 5 december 2022  19u30 Witte zaal  

17 Volgende Algemene vergadering:  maandag 27 maart om 19.30 uur in de Witte 

Zaal. 

Verslag Jo. 

 

 

https://meldpuntwegen.be/meldpuntwegen/index.html

